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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
veiligheid van DigiD. (Ingezonden
17 maart 2010)

1
Bent u op de hoogte van het feit dat
het kinderspel is om iemands DigiD
over te nemen, zoals blijkt uit
bijgevoegde e-mail? Wat is uw
mening over dit voorval?1

2
Hoe vaak komt deze vorm van fraude
voor? Hoeveel mensen hebben hier in
voorgaande jaren aangifte van
gedaan?

3
Zijn deze zaken opgelost? Hoeveel
mensen zijn er de afgelopen jaren
veroordeeld voor het frauderen met
DigiD?

4
Zijn de betrokken instanties, zoals
Logius, Belastingdienst en FIOD,
voldoende op de hoogte van de
mogelijkheden tot fraude, zodat zij
gedupeerden snel en goed kunnen
ondersteunen, om zo grotere schade
te voorkomen?

5
Wat gaat u doen om de hulpverlening
en afhandeling richting slachtoffers te
verbeteren?

6
Zijn de opsporingsautoriteiten
voldoende toegerust om deze vorm

van criminaliteit snel en daadkrachtig
aan te pakken? Zo nee, wat gaat u
hieraan doen?

7
Deelt u de mening dat er sprake is
van een lek in de beveiliging van
DigiD, dat zo snel mogelijk gedicht
dient te worden? Zo nee, waarom
niet?

8
Is het waar dat bij de aanvraag van
een nieuw DigiD wachtwoord er niet
om bevestiging van de oude
inlogcode en het oude wachtwoord
wordt gevraagd? Zo ja, waarom
gebeurt dit niet?

9
Deelt u de mening dat dit de
procedure al een stuk veiliger maakt?
Bent u bereid deze tussenstap zo snel
mogelijk in te voeren?

10
Ziet u mogelijkheden in het versturen
van een waarschuwing via een
sms-bericht naar de oorspronkelijke
eigenaar van de DigiD op het
moment dat er een nieuwe code
wordt aangevraagd, zodat deze
indien er sprake is van fraude, snel
kan reageren? Zo ja, bent u bereid dit
snel in te voeren? Zo nee, waarom
niet?

11
Ziet u mogelijkheden om te werken
met een zogenaamde
«kruisidentificatie», waarbij de
gegevens van de aanvrager van de
DigiD code vergeleken worden met

de aangeleverde rekeninggegevens,
zoals dat bij banken al meer gebeurt?
Zo ja, bent u bereid dit snel in te
voeren? Zo nee, waarom niet?

12
Welke andere mogelijkheden ziet u
om de beveiliging van DigiD te
verbeteren?

13
Deelt u de mening dat zolang de
beveiliging van DigiD niet
gegarandeerd kan worden, niet
overgegaan moet worden tot
koppeling van het Elektronisch
Patiënten Dossier (EPD) aan DigiD?
Zo ja, bent u bereid uw plannen
hiertoe te bevriezen en eerst te
werken aan een goede beveiliging
van DigiD? Zo nee, waarom niet?

14
Wat is uw mening over de gebrekkige
procedure bij de politie om te komen
tot aangifte van dit strafbare feit,
zoals blijkt uit de e-mail van
gedupeerde? Wat gaat u doen om de
aangifteprocedure te verbeteren?

1 E-mail dhr. B. te Delft d.d. 11-03-2010,
onderhands aan bewindspersoon verstrekt.
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